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Opening en inleiding 
Carlo Zwartendijk blikt aan de hand van een presentatie (zie bijlage) kort terug op het proces tot nu 
toe om te komen tot een lange-termijn-agenda van de gemeenteraad. Eerder is door de werkgroep 
geconstateerd dat het hebben van een lange-termijn-agenda nodig is om andere in de ‘mindmap’ 
benoemde thema’s goed te kunnen oppakken. 
in de vorige bijeenkomst is afgesproken dat de griffie op basis van bestaande documenten een 
overzicht zou maken van onderwerpen en acties die al op het bordje van de raad en het college 
liggen. Dat overzicht zal dienen als basis om te komen tot prioriteitstelling. 
 
Inventarisatie 
Die inventarisatie is gemaakt en leidt tot een omvangrijk overzicht. De werkgroepleden is hier in de 
vergadering inzicht in gegeven. Conclusie is dat er erg veel onderwerpen en acties zijn. Daarnaast zijn 
die ook zeer divers. In elk geval een extra reden om prioriteiten te stellen. Zowel voor de raad zelf als 
vanwege het effect daarvan voor college en organisatie als ook richting de Goirlese samenleving. 
 
Na het zien van een filmpje over ‘topprioriteiten’ wordt besproken dat alles belangrijk vinden niet 
erg effectief is. De ambities van de raad (effectiever vergaderen en meer naar de samenleving toe) 
en de gekozen vergadersystematiek maken dat beschikbare vergadertijd een bottleneck voor de raad 
is. Ook daarom is het stellen van prioriteiten gewenst. 
 
Komen tot prioriteiten 
Gevraagd wordt naar suggesties om te komen tot een prioriteitstelling door de raad, die uiteindelijk 
in de raadsconferentie van 25 januari, naar inhoud, zijn beslag zal krijgen. Daarbij wordt van de zijde 
van de griffie aangegeven dat prioriteitstelling voor een belangrijk deel politiek van aard is. Daardoor 
is de rol van de griffie daarbij beperkt. Van de zijde van de griffie worden wel suggesties meegegeven 
die bij het stellen van de vraag wat prioriteiten van de raad zijn, behulpzaam kunnen zijn: 

- Welk rol wil de raad nadrukkelijk wel/niet wil pakken? 
- Accenten leggen in de 3-deling: Kaders stellen, controleren en volksvertegenwoordigen  
- de taakverdeling tussen college en raad op basis van de Deming-cirkel, zoals in de figuur 

onder dit verslag weergegeven 
- De eisenhowerprioriteitenmatrix, waarin mate van urgentie en belangrijkheid tegen elkaar 

worden uitgezet, weergegeven onder zit verslag 
 
In de werkgroep wordt het gesprek gevoerd over hoe tot prioriteitstelling kan worden gekomen en 
komen verschillende suggesties op tafel. Daarbij wordt het belang van het komen tot 
raadsprioriteiten door een ieder onderkend. 
 
  



Afspraken 
Na een goed inhoudelijk gesprek wordt afgesproken dat op basis van de nog verder door de griffie te 
verbeteren inventarisatie, deze allereerst in de fracties wordt besproken. Elke fractie kent aan 
onderwerpen op de inventarisatie prioriteit en punten toe. Dat laatste is om de verschillen bij de 
prioritering inzichtelijk te krijgen. Hetzelfde wordt gedaan voor onderwerpen die de fractie als geen 
of zeer lage prioriteit beoordeelt. 
Door de bevindingen van de verschillende fracties bij elkaar te leggen, zal een overzicht van 
onderwerpen ontstaan, dat een beeld geeft van de prioriteiten zoals die binnen de gemeenteraad 
worden toegekend. Dat overzicht zal de basis vormen voor een gesprek/discussie tijdens de 
raadsconferentie op 25 januari. In die bijeenkomst kan de raad dan tot een definitieve (niet-) 
prioriteitenlijst komen. In een van de volgende formele raadsvergaderingen daarna zal die dan 
worden vastgesteld. 
De griffie krijgt van de werkgroep mandaat om e.e.a. verder uit te werken en voor te bereiden. 
 
Gelet op dit pad wordt afgesproken dat de werkgroep niet op maandag 9 december bijeen zal 
komen, maar op maandag 6 januari 2020. 
De datum 9 december zal wel gebruikt worden voor het houden van een fractievoorzittersoverleg. 
 
In de rondvraag wordt afgesproken om te experimenteren met wat informelere werkvormen in het 
sociaal domein voor o.a. Rekenkamercommissie en participatieraad. De griffie benadert raadsleden 
om mee te denken / in gesprek te gaan. Bij dit soort groepjes kan volstaan worden met 3-5 personen 
(vgl regiegroep). Er wordt gezorgd dat zowel de geplande gesprekken als de terugkoppeling van wat 
in deze gesprekken is besproken goed wordt kortgesloten met de raad (via agenda/verslag of op een 
andere passende wijze). 
 

 

Figuur 1: Taken en rollen o.b.v. de Deming cirkel 



 

 
Figuur 2 Eisenhower prioriteitenmatrix 


